



Metro Inc.
11011 Maurice-Duplessis
Boulevard,
Montréal, Québec
H1C 1V6.

**NOTICE OF PURCHASE BY WAY OF PRIVATE AGREEMENT/ AVIS D'ACHAT PAR
ENTENTE PRIVÉE**

NOTICE IS HEREBY GIVEN THAT:

On June 8, 2017, Metro Inc. ("Metro") entered into a private agreement with an arm's length third party seller to purchase 175,000 of Metro's Common Shares (the "purchased shares") held by such seller for an aggregate purchase price of \$7,704,725. The purchase was made at a discount to the prevailing market price for Metro's Common Shares and pursuant to an issuer bid exemption order issued by the Ontario Securities Commission on January 6, 2017. The settlement date of this transaction is June 12, 2017. The purchased shares will be included in computing the number of Common Shares purchased by Metro under its existing Normal Course Issuer Bid.

AVIS EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ QUE:

Le 8 juin 2017, Metro Inc. (« Metro ») a conclu une entente privée avec un tiers vendeur sans lien de dépendance afin d'acheter 175 000 actions ordinaires de Metro (les « actions achetées ») détenues par ce vendeur pour un prix d'achat total de 7 704 725\$. Le prix d'achat est à escompte par rapport au cours en vigueur des actions ordinaires de Metro et l'achat a été effectué en vertu d'une ordonnance de dispense émise par la Commission des valeurs mobilières de l'Ontario le 6 janvier 2017. La date de règlement de cette transaction est le 12 juin 2017. Les actions achetées seront incluses dans le calcul des actions ordinaires achetées par Metro en vertu de son programme de rachat dans le cours normal des activités.

June 9, 2017/9 juin 2017

METRO INC.

Per: **(s) Simon Rivet, lawyer/avocat**

Vice-President, General Counsel and Corporate Secretary/Vice-président, affaires juridiques et Secrétaire corporatif